
REFERAT fra skolebestyrelsesmøde  

Skolebestyrelsesmøde mandag den 17. januar 2022 kl. 17.00-19.30 på teams  

 
Deltagere: Bolette, Linda, Marlene, Michael, Malene, Gitte  

Afbud: Kristian Rasmus, Jon, Mads 

 

Dagsorden Referat Kommentarer 

1. Godkendelse af referat Godkendt  
2. Meddelelser 

 
Vi har pr. 1. marts 2022 ansat en børnehaveklasse leder. Dette er der flere årsager til. De 

pædagogiske som handler om overlevering og overgange. I disse år er der meget fokus på 

sprog og overgange mellem børnehuse og skole – Det kalder på et stort overleveringsar-

bejde.  

Vi forestiller os mere rolige overgange i vores struktur.  

De økonomiske. Der er flere timer at få ved denne løsning.  

 

Rettidig omhu i forhold til det økonomiske. Vi ved, at vi skal visitere elever ud næste år. 

Vores liste er stor (10 elever) og omkostningerne er store. Det handler om at kunne holde 

fast i de medarbejdere vi har  

 

5. klasses overgang til Søhus. Vi kender endnu ikke modellen helt, men ved, at vi har ud-

giften, der er forbundet med klassen.  

 

Udfordringer i forhold til at besætte vores 1.klasse med dansklærer uanset om det er en 

eller to  

 

Corona: fylder meget i hverdagen.  Administrationen er stor det handler om registrering, 

testning og så videre. Det fylder i hverdagen hos medarbejdere, forældre og elever. Det er 

vigtigt, at vi passer godt på hinanden. Når eleverne er hjemme på grund af nærkontakt el-

ler smitte, har vi mulighed for, at de kan arbejde hjemme i egne materialer.  

 

LMO OBS og aflysning næste uge.  

 

Mange aflyste arrangementer. 

 

 

3. Nyt fra elevrådet 

 
Aflyst.  

4. Økonomi ved Anette Anette gennemgår økonomien.  



  

 
5. Fonde (Mads og Kristian) 

 
Vi skal søge nogle fonde for ex for noget udendørslys.  

Til og fra kørsel ved hallen  

• It  

• Bevægelse 

• Udendørslæring 

 

 

6. Kristian har et kort oplæg 

som tillæg til vores snak 

om principper for bevæ-

gelse, det skal vi have på 

før vi kigger på princip-

perne. 

 

Kristian er desværre ikke med på mødet.  

7. Principper til gennem-

gang: Bevægelse, erstat-

ningsansvar og dannelse 

af 7. klasser 

Bevægelse: Hvordan kan vi få det synliggjort for bestyrelse og forældre?  

Vi tager det med tilbage til medarbejdergruppen. Der er et forslag om, at man gennem ny-

hedsbrevet kan fortælle forældrene omkring, hvordan der arbejdes med bevægelse. God-

kendt  

  

Erstatningsansvar: Den er godkendt.  

  

Dannelse af 7. klasser: Michael gennemgår princippet -Vigtigt at der er skabt mulighed for, 

at forældre kan blive hørt i særlige situationer. Godkendt  

 

 

8. Antimobbestrategi Der laves arbejdsgrupper omkring Antimobbestrategien og dannelsesstrategien i efteråret.  
9. Fælles arrangement i for-

året 

 

Arrangement hvor vi kobler Store-legedag og et arrangement med. Vi kobler bestyrelsen 

of forældrerådet sammen. 
 

10. Beredskabsplan til fore-

byggelse og håndtering af 

overgreb mod børn og 

unge 

 

Der er kommet en tilrettet beredskabsplan til forebyggelse og håndtering, når børn og 

unge udsættes for overgreb. 
 

11. Valg til sommer – skal vi 

starte en oplysningskam-

pagne? 

 

Der skal startes en oplysningskampagne.  

Vi har en enkelt suppleant som vi kan trække ind (Stine forældre i 3.kl.). Bolette kontakter 

hende.  

Bestyrelsesmedlemmerne kan skrive lidt om, hvorfor de sidder i bestyrelsen. Vi kan hænge 

det op ud til skolegården.  

Vi kan evt. hente materiale i skole og forældre.  

Bolette sætter det i gang.  

 

 



12. Afsked med Kristian 

 
Vi siger tak for denne gang.  

13. Personale 

 

Ingenting. 

 

 

 

14. Næste møde 

 

Husk at melde afbud. 

Evaluering af ændring af tidspunkt for afholdelse af bestyrelsesmøder. 

Fonde 

Vi får lidt at spise 

Opfølgning på kampagne (Bolette) 

Arrangement 

 

Eventuelt 

 

Ingenting.  

 


